

Tävlingskommittén SMOF

Nr 3 2012

Protokoll från tävlingskommitténs möte måndagen den 25 juni i Eksjö SOK skidstugan.

Närvarande: Magnus Svensson, Katrina Linden, Göran Bergander, Hans Söderberg, Marie Waern-Svalbring

Frånvarande: Ellinor Ivarson samt Jan Wingstedt

1) Mötet öppnas

Magnus öppnar mötet, och hälsar alla välkomna

2) Föregående mötesprotokoll kontrolleras.

Protokoll nr 2 gicks igenom och godkändes och lades till handlingarna.

3) Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkändes.

4) Tävlingsprogrammet 2013, långtidsplan Småland 2013-18.

Smålandskavlen 2013 kommer att arrangeras av SOK Viljan.

DM-tävlingarna är det tävlingskommittén som bestämmer vem som arrangerar ifall man inte kommer överens i zonerna. Vi kommer att titta bakåt i långtidsplanen samt över området klubbarna tänkt arrangera tävlingen

Smålandskavlens dataprogram återkommer vi med info om. (Ellinor var ej närvarande)

Bestämde att det inte skulle behövas att vi skickar in en massa rapporter till Klasse längre, allt kan ju hämtas i Eventors system idag. Magnus pratar med Klasse hur han vill ha det själv.

Tävlingskommittén är positiva till flera VTSC deltävlingar samt att OK Njudung/OK Bävern tar sig ann cup-avslutningen och har den permanent i Vetlanda. Vi kommer att försöka att ha ett möte med ungdomskommittén angående detta.

5) Skid-OL/MTBO.

Vi kom fram till att köra en distans i MTBO tillsvidare och det är medeldistansen (60 min segrartid i seniorklasserna).

Skid-ol bestämde det inte hur många distanser vi skall ha utan vi återkommer i denna fråga.

Bestämdes också att vi skulle lägga ut att det är fritt att söka DM i MTBO 2013 på hemsidan.

6) Utvärdering av sprintstafett-DM samt MTBO-DM.

Vi gick igenom utvärderingen av de olika tävlingarna och kom fram till att de var uppskattade av deltagarna men att det fanns lite brister som kommande arrangör kan ta med sig. Det är nytt och man måste ha folk på de olika posterna, speciellt på stafetten för det är så intensivt hela tiden.

7) Arrangemangsprojektet med SOFT.

Detta fortlöper och det kommer vara en träff på den lediga dagen på o-ringen som man är välkommen på. Tanken är att allt skall läggas upp på SOFTs hemsida som berör all arrangemangs dokumentation som man kan hämta hem därifrån.

8) Kartritarutbildning

Magnus kollar med Peo om detta och bestämmer när han kan köra denna. Vi kommer nog också att köra banläggning vid detta tillfället också.

9) Övriga frågor.

Utskrift av våra tävlingskartor är inte de bästa alltid och vi kommer att skriva en skrivelse till våra tävlings/Bankontrollanter att detta måste bli bättre. Tävlingskommittén kommer också begära in en extra kontroll av ungdomsbanorna på DM samt VTSC tävlingarna

10) Nästa möte

Meddelas senare.

11) Avsluta

Magnus avslutar mötet.

Anteckningar

Magnus Svensson